



## OFT



### SLEEPER FORK

**8 claws reinforced fork, one of the most used attachment with the KGT/V;**

can also be fitted to all road/rail excavator types subject to specification

- Able to handle up to 15 wooden sleepers of the heaviest type as well as logs or bulk wood
- The claws also enable the handling of one rail and precise positioning
- To be used with 360° hydraulic rotor



### ЗАХВАТ ДЛЯ ШПАЛ

**Усиленный захват с 8 зубьями, один из наиболее используемых видов навесного оборудования для KGT/V;**

Может устанавливаться также на любой подобный экскаватор на комбинированном ходу

- Может поднимать до 15 деревянных шпал самого тяжелого типа, а также бревна
- Зубья обеспечивают также захват рельса и его точную укладку
- Используется с гидравлическим ротором 360°

*We reserve the right to make any alteration or improvement deemed necessary to this equipment. Illustrations may include optional equipment.*

*Мы оставляем за собой право вносить изменения в характеристики оборудования. Иллюстрации могут включать оборудование, поставляемое за дополнительную плату.*